

លំដាប់លំដោយក្នុងព្រះវិហារ



យើងទើបតែបានបិទការប្រជុំធំមួយដែលមានរយៈពេលប្រាំយប់នៅឆ្នេរខ្សាច់ ខ្សាច់ ជាកន្លែង ដោយព្រះគុណរបស់ព្រះនិងដោយជំនួយរបស់ទ្រង់ ខ្ញុំបានព្យាយាម តាមបទគម្ពីរ ដើម្បីរៀបចំក្រុមជំនុំនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ដូចដែលយើងជឿនៅឆ្នេរខ្សាច់ប្រាណហាំ។

2 រឿងដំបូងដែលខ្ញុំចង់និយាយគឺថា ត្រួតង្វាលតែងតែទទួលខុសត្រូវលើ ឆ្នេរខ្សាច់នៅពេលអវត្តមានរបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំមើលតែត្រួតង្វាលនៅពេលខ្ញុំ ត្រឡប់មកវិញ។ ដូច្នោះ គាត់ទទួលខុសត្រូវទាំងស្រុងក្នុងការផ្លាស់ប្តូរ ឬធ្វើអ្វី ក៏ដោយដែលគាត់គិតថាវាបំផុត ក្រោមការដឹកនាំរបស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ខណៈពេលដែលខ្ញុំនៅឆ្ងាយ។

3 យើងជឿលើគោលការណ៍ក្រុមជំនុំសាវ័ក បង្រៀនពីពរជ័យរបស់សាវ័ក សម្រាប់មនុស្សនៅសម័យនេះ។ យើងជឿលើដំណឹងល្អពេញលេញ ហើយ ជឿថាទិសគាល់ទាំងអស់ និងការអស្ចារ្យ ដែលជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ យេស៊ូវគ្រីស្ទរបស់យើង នឹងអមដំណើរក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់រហូតដល់ទ្រង់យាង ត្រឡប់មកវិញ។ យើងជឿលើរឿងទាំងនោះ ហើយជឿថាពួកគេត្រូវតែរៀបចំ តាមលំដាប់លំដោយ ដែលក្រុមជំនុំត្រូវមានសណ្តាប់ធ្នាប់។ ហើយក្រុមជំនុំនីមួយ ៗមានគោលលទ្ធិ និងសណ្តាប់ធ្នាប់ និងវិន័យរបស់ខ្លួន។

4 ក្រុមជំនុំរបស់យើងមិនមានចុះជាសមាជិកចូលរួមទេ។ យើងជឿថាក្រុមជំនុំ សកលទាំងមូលនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់គឺជាបងប្អូនប្រុសស្រីរបស់យើង ហើយ ថាមនុស្សទាំងអស់ត្រូវបានស្នាមនឹងជានិច្ច ដោយមិនគិតពីនិកាយណាដែល ពួកគេជាកម្មសិទ្ធិ នៅឆ្នេរខ្សាច់ប្រាណហាំ នៅផ្លូវទីប្រាំបី និង ផ្លូវផែន នៅ ជេហ្វីសាន់វិល ឥណ្ឌាអាណា។

5 យើងជឿលើ “ការរាប់ជាសុចរិតដោយសេចក្តីជំនឿ” រ៉ូម ៥:១។ យើងជឿថា បន្ទាប់ពីមនុស្សម្នាក់ត្រូវបានរាប់ជាសុចរិតដោយសេចក្តីជំនឿ គាត់មានសន្តិភាព ជាមួយព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ប៉ុន្តែវាអាចទៅរួចដែលមនុស្សដូចគ្នានេះអាច

មានទម្លាប់ដូចជាជីកស្រា ជក់បារី ធ្វើអ្វីដែលគាត់មិនគួរធ្វើ ជាទម្លាប់អាក្រក់នៃសាច់ឈាម។

6 បន្ទាប់មកយើងជឿថាព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានញែកមនុស្សនេះចេញជាបរិសុទ្ធសម្រាប់ការបម្រើព្រះអម្ចាស់។ ហើយនោះហើយជា យើងជឿលើ “ការរាប់ជាបរិសុទ្ធ” យោងតាមហេព្រើរ ១៣:១២ និង១៣ “កន្លែងដែលព្រះយេស៊ូវផងដែរ ទ្រង់អាចញែកប្រជាជនជាបរិសុទ្ធដោយព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ បានរងទុក្ខដោយគ្មានច្រកទ្វារ។” ហើយយើងជឿថាការរាប់ជាបរិសុទ្ធត្រូវបានបង្រៀននៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាថ្មី ហើយមានន័យសម្រាប់អ្នកជឿតាមរយៈសម័យគម្ពីរសញ្ញាថ្មីដែលយើងកំពុងរស់តាមនៅឥឡូវនេះ។

7 ហើយយើងក៏ជឿថាបន្ទាប់ពីមនុស្សត្រូវបានរាប់ជាបរិសុទ្ធ ទម្លាប់មិនស្អាតបានបាត់ពីមនុស្សនោះ គាត់ជាអ្នកជឿលើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយទម្លាប់របស់គាត់បានបាត់ទៅហើយ: យើងជឿថាបន្ទាប់មកគាត់គឺជាបេក្ខជនសម្រាប់ “ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ដែលមកជាការបំពេញនៃអ្នកជឿ។ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលអ្នកជឿ...

8 វាគ្រាន់តែ ជាញឹកញាប់ដូចដែលខ្ញុំបានបង្រៀនវា ដូចជាការរើសកែវនៅក្នុងទីធ្លាសត្វមាន់។ *ការរាប់ជាសុចរិត*គឺ “រើសវាឡើង ត្រៀមខ្លួនជាស្រេចដើម្បីប្រើវា” ដោយមានគោលបំណងនៅក្នុងចិត្ត។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះធ្វើចំពោះមនុស្សមានបាប។ គាត់នៅតែកខ្វក់។

9 បន្ទាប់មកគាត់ត្រូវបានសម្អាតដោយព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយពាក្យថា *ញែកជាបរិសុទ្ធ*គឺជាពាក្យផ្សំដែលមានន័យថា “សម្អាត ហើយទុកមួយឡែកសម្រាប់ការបម្រើ។” នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ អាសនៈបានញែកគ្រឿងបរិសុទ្ធ ហើយវាត្រូវបានទុកមួយឡែកសម្រាប់បម្រើការ។

10 យើងជឿថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងដាក់គ្រឿងដូចគ្នាក្នុងការបម្រើ។ ថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមិនមែនជាជំហាននៃព្រះគុណផ្សេងទៀតទេ ប៉ុន្តែមានព្រះគុណដូចគ្នាដែលបំពេញអ្នកជឿដល់កម្រិតដែលទីសំគាល់និងការអស្ចារ្យ ដូចជាអំណោយទានរបស់សាវ័កដែលបាននិយាយនៅក្នុងកូរិនថូសទី១ ១២ បង្ហាញខ្លួនឯងតាមរយៈអ្នកជឿនេះ: នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធយាងមកដើម្បីយកអំណោយទាន។

11 ខ្ញុំជឿថាបទគម្ពីរបង្រៀនថា “អំណោយទាននិងការត្រាស់ហៅគឺគ្មានការប្រែចិត្តទេ” ថានៅពេលដែលយើងកើតមកក្នុងលោកនេះ យើងត្រូវបានបញ្ជូនមកទីនេះដោយគោលបំណងតែមួយ នោះគឺមកពីព្រះ។ ហើយថាមុនពេលយើងក្លាយជាមនុស្សពេញវ័យ ខណៈពេលដែលយើងនៅជាកុមារ អំណោយទានដែលយើងមានពីព្រះគឺនៅក្នុងយើងនៅពេលនោះ ហើយមានតែការបំពេញនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប៉ុណ្ណោះដែលដាក់អំណោយទានទាំងនេះចូលទៅក្នុងប្រតិបត្តិការ ប៉ុន្តែយើងមានពួកគេនៅដើមដំបូង ដូចជាគ្រូ និងសាវ័ក និង—និងហោរា និងអំណោយទានពីភាសាដទៃ និងអំណោយទានខាងវិញ្ញាណទាំងប្រាំបួនយោងទៅតាមកូរិនថូសទីមួយ ១២។ ឥឡូវនេះ យើងជឿថាអំណោយទាំងនេះកំពុងដំណើរការនៅថ្ងៃនេះ ហើយពួកគេគួរតែមាននៅក្នុងគ្រប់ក្រុមជំនុំក្នុងស្រុក។

12 ទោះបីជាបែបនេះក៏ដោយ យើងបានរកឃើញនៅទូទាំងពិភពលោក ថាមានការនិយមជ្រុលជាច្រើនភ្ជាប់ជាមួយមនុស្សដែលប្រកាសថាជាអ្នកជឿសាវ័ក។ ដូចជាពួកគេនៅក្នុងលំដាប់ផ្សេងទៀត ជាដើម យើងមានការនិយមជ្រុល។ នោះហើយជាទម្លាប់កន្លងមក យើងមានអ្នកទាំងនោះតាមសម័យកាល។ ពួកគេមានវានៅក្នុងសម័យរបស់សាវ័ក ហើយដូចដែលប៉ុលបាននិយាយនៅទីនោះ របៀបដែលអ្នកខ្លះបានមកហើយ “បញ្ចុះបញ្ចូលពួកគេចេញ តាមគោលលទ្ធិផ្សេងទៀត” ជាដើម។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងការបង្រៀនផ្ទាល់ខ្លួនរបស់គាត់ គាត់បាននិយាយថា “ប្រសិនបើទេវតាមកពីស្ថានសួគ៌នឹងបង្រៀនអ្វីផ្សេងទៀត” ជាងអ្វីដែលគាត់បានបង្រៀន “ចូរឲ្យគេត្រូវបណ្តាសាចុះ។”

13 ដូច្នេះ យើងជាអ្នកនៅរោងឧបោសថប្រាណហាំ នៅផ្លូវទីប្រាំបីនិងផែននៅទីនេះ ព្យាយាមធ្វើតាមការបង្រៀននៃគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ ដ្បិតយើងជឿថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ហើយប៉ុលជាសាវ័កគឺជាមនុស្សដែលបានត្រាស់ហៅ និងជ្រើសរើស ដោយការជ្រើសរើសរបស់ព្រះ ត្រូវបានបញ្ជូនទៅក្រុមជំនុំសាសន៍ដទៃដើម្បីរៀបចំវាតាមលំដាប់លំដោយ។

14 ឥឡូវនេះ យើងជឿលើ “ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក” នៅក្នុងរោងឧបោសថប្រាណហាំ ដោយការជ្រមុជចូលក្នុងទឹក “នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ” ដែលជាការបង្រៀនរបស់សាវ័កនៃព្រះគម្ពីរ។ ហើយប្រហែលជាសមាជិកទាំងអស់នៃ ឬ ដែលមករោងឧបោសថប្រាណហាំ ដែលចង់បានបែបនេះ អាច នៅពេល

ណាក៏បាន (ស្មើសុំឱ្យជ្រមុជក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ) អាចពិគ្រោះជាមួយ គ្រូគង្វាល ហើយប្រសិនបើពួកគេបានប្រែចិត្ត ហើយជឿលើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រី ស្ទ នោះគ្រូគង្វាលធ្វើឱ្យ បានឆាប់តាមដែលអាចធ្វើទៅបាន បើគាត់អាចធ្វើបាន ចូរធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឱ្យគេភ្លាម។ យ៉ាងនេះគឺនាំពួកគេចូលទៅក្នុងការប្រកបរបស់ អ្នកជឿ។ យើងជឿថាដោយពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកយើងត្រូវបាននាំចូលទៅក្នុងការ ប្រកប។

15 ប៉ុន្តែដោយពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ យើងត្រូវបាននាំចូល ទៅក្នុងសមាជិក ជាសមាជិកនៃរូបកាយរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលនៅទូទាំង ពិភពលោក។

16 ឥឡូវនេះ រឿងមួយទៀតដែលយើងជឿ គឺថា “ការបើកសម្តែងនៃព្រះវិញ្ញាណ ត្រូវបានប្រទានដល់មនុស្សគ្រប់រូបដើម្បីទទួលបានផលចំណេញ។” ឥឡូវនេះ យើងជឿថានៅពេលដែលអំណោយទានទាំងនេះ និងអ្វីៗផ្សេងទៀតកំពុង ដំណើរការនៅក្នុងក្រុមជំនុំ ដែលយើងចង់បានហើយចង់ឱ្យមនុស្សដែលមាន ព្រះវិញ្ញាណប្រទានមក សូមមកថ្វាយបង្គំជាមួយយើង។

17 ឥឡូវនេះ នៅកន្លែងភាគច្រើន យើងឃើញថានៅពេលដែលអំណោយទាន ទាំងនេះនៅក្នុងមនុស្ស ប្រជាជនមិនយល់ពីរបៀបនិងពេលវេលាត្រូវប្រើអំណោយ ទាំងនេះទេ ហើយក្នុងការធ្វើដូច្នោះ ពួកគេគ្រាន់តែនាំមកនូវការតិះដៀល ដែលយើង ជឿថាអ្វីដែលសាតាំងអាចធ្វើបានដើម្បីធ្វើឱ្យអ្នកខាងក្រៅ អ្នកមិនជឿ ជាដើម ខ្លាច ពរជ័យដ៏អស្ចារ្យនេះដែលព្រះបានប្រទានដល់ក្រុមជំនុំក្នុងថ្ងៃនេះ។

18 ប៉ុលបាននិយាយថា “នៅពេលដែលមានអ្នកចម្លែកម្នាក់ក្នុងចំណោមយើង ហើយយើងទាំងអស់គ្នានិយាយភាសាដទៃ តើបុរសនោះមិនទៅឆ្ងាយហើយ និយាយថាយើង ‘ឆ្គួត’ ទេឬ? ប៉ុន្តែបើអ្នកណាទាយ ហើយប្រាប់ពីអាថ៌កំបាំង នៃចិត្ត បន្ទាប់មកពួកគេនឹងដួលហើយនិយាយថា ‘ពិតប្រាកដណាស់ ព្រះគង់នៅ ជាមួយអ្នក។’”

19 ឥឡូវនេះ យើងជឿថាអំណោយទានខាងវិញ្ញាណ ក្នុងចំណោមអ្នកជឿ គឺជា លំដាប់នៃថ្ងៃនោះ។ យើងមិនអាចជឿថាបុរសម្នាក់អាចអធិប្បាយក្រោមការបើក សម្តែងហើយបន្ទាប់មក ឬធ្វើជាគ្រូដែលត្រូវបានបើកសម្តែង ហើយបន្ទាប់មក

បដិសេធអំណោយទាននៃការព្យាបាលឬអំណោយទាននៃទំនាយ ឬនិយាយ ភាសាដទៃ ឬការបកស្រាយភាសាដទៃ ឬអំណោយទានណាមួយផ្សេងទៀត។

20 ដូច្នេះហើយ នេះគឺជាជំនឿរបស់ខ្ញុំលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ របៀបដែលរោង ឧបោសថប្រាណហាំ នៅទីប្រាំបីនិងផ្លូវផែននៅទីនេះនៅជេហ្វីសានវីល គួរតែត្រូវ បានដំណើរការ។ ខ្ញុំគិតថា រឿងដំបូង ហើយជឿថារឿងទាំងនេះដែលខ្ញុំនិយាយ គឺចាំបាច់ ហើយត្រូវតែធ្វើឡើងតាមរបៀបនេះ នៅក្នុងរោងឧបោសថប្រាណហាំ ដើម្បីឱ្យវាវិកចម្រើននៅក្នុងព្រះអម្ចាស់។ ហើយប្រសិនបើនៅពេលណាមួយ រឿង នេះនឹងត្រូវបានចោទសួរ អ្នកដែលមានសំណួរអំពីបញ្ហានេះអាចពិគ្រោះជាមួយ ខ្ញុំ ប្រសិនបើពួកគេមិនអាចទៅរកគ្រូគង្វាល ឬពួកគេមិនអាចពិគ្រោះជាមួយ គ្រូគង្វាលបាន។ ប្រសិនបើខ្ញុំនៅផ្ទះ ចេញពីការធ្វើដំណើរខ្លះ ខ្ញុំនឹងរីករាយ—ដើម្បី ជួយទាំងអ្នកជឿគ្រូគង្វាលគ្រប់ពេល។ ហើយរឿងទាំងនេះគឺជាបទគម្ពីរ ហើយខ្ញុំ ជឿថាវាជាលំដាប់លំដោយនៃក្រុមជំនុំ។

21 ខ្ញុំគិតថា ជាដំបូង សមាជិកគ្រប់រូប ឬគ្រប់អ្នកថ្វាយបង្គំ នៃរោងឧបោសថប្រា ណហាំ គួរតែមានសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ទេវភាពចំពោះគ្នាទៅវិញទៅមករហូតដល់... ចិត្តរបស់ពួកគេចង់បានគ្នាទៅវិញទៅមកនៅពេលដែលពួកគេត្រូវទៅឆ្ងាយ ចាកចេញពីគ្នានៅឯកម្មវិធីនៅពេលយប់។ ខ្ញុំជាអ្នកជឿពិតលើ “សេចក្តីស្រឡាញ់ ដ៏ទេវភាព។” សាវ័កប៉ុលបាននិយាយថា នោះគឺជាកសុតាងនៃព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ “ដោយវិធីនេះ មនុស្សទាំងអស់នឹងដឹងថាអ្នកគឺជាសិស្សរបស់ខ្ញុំមែន” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “នៅពេលដែលអ្នកមានសេចក្តីស្រឡាញ់ចំពោះគ្នា ទៅវិញទៅមក។” ហើយយើងជឿថាវាជាសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះដែលបាន បញ្ជូនព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទមកផែនដី ដើម្បីសុគតសម្រាប់យើងទាំងអស់គ្នា។ “ព្រះ ទ្រង់ស្រឡាញ់លោកីយ៍ ទ្រង់បានប្រទានព្រះរាជបុត្រាតែមួយរបស់ទ្រង់ ដើម្បីឲ្យ អស់អ្នកណាដែលជឿដល់ទ្រង់មិនត្រូវវិនាសឡើយ ប៉ុន្តែនឹងមានជីវិតអស់កល្ប ជានិច្ច។” ហើយជីវិតអស់កល្បនៅទីនេះគឺ “ជីវិតរបស់ព្រះផ្ទាល់” ព្រោះយើងបាន ក្លាយជាបុត្រាបុត្រីនៃព្រះ ដោយពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែល ជាពូជរបស់អំប្រាហាំ ហើយផ្តល់ឱ្យយើងនូវជំនឿដែលអំប្រាហាំមាន នៅពេល ដែលគាត់ជឿព្រះមុនពេលគាត់កាត់ស្បែក។

22 ឥឡូវនេះ រឿងបន្ទាប់ យើងជឿថាអ្នកថ្វាយបង្គំទាំងនេះគួរតែ “ជួបជុំគ្នា មនុស្ស

មានអំណោយទានទាំងនេះ” ដូចជាភាសាដទៃ និងមនុស្សដែលទទួលបានការ
បើកសម្តែង និងការបកស្រាយ ជាដើម។ សមាជិកទាំងនេះ ឬ អ្នកជឿទាំងនេះ
ជាជាង គួរតែមកជាមួយគ្នាយ៉ាងហោចណាស់សែសិបប្រាំនាទីឬមួយម៉ោងមុន
ពេលកម្មវិធីចាប់ផ្តើម។ ព្រះវិហារគួរតែបើកឱ្យលឿន ហើយអ្នកជឿមកជួបជុំគ្នា
នៅយប់នេះ និងយ៉ាងហោចណាស់សែសិបប្រាំនាទីទៅមួយម៉ោងមុនពេលកម្មវិធី
ចាប់ផ្តើម។

23 ខ្ញុំជឿថាឆាងឧបោសថប្រាណហាំគ្រប់ពេលវេលាគួរតែមានអ្នកលេងព្យា
ណូពេញដោយវិញ្ញាណ ដែលនឹងមកមុន ពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ
ហើយនឹងលេងយ៉ាងទន់ភ្លន់ តន្ត្រីខាងវិញ្ញាណយ៉ាងស្រទន់ ដូចជា “ចុះនៅ
ឈើភ្លាងដែលព្រះអង្គសង្គ្រោះបានសុគត ខ្ញុំបានស្រែកនៅទីនោះ សម្រាប់
ការសម្អាតពីអំពើបាប នៅទីនោះគឺជាព្រះលោហិតដែលបានលាបក្នុងចិត្តខ្ញុំ
ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះនាមទ្រង់!” អ្វីមួយនៅលើលំដាប់នោះ។ ឪ សូមនៅជិត
ព្រះអង្គ។ “ថ្មនៃសម័យកាល បំបែកសម្រាប់ខ្ញុំ។” ឬ នៅជិតឈើភ្លាង ឬអ្វីមួយ
នៅលើលំដាប់នោះ ទន់ភ្លន់ យឺតៗ នៅពេលដែលគាត់កំពុងរំពឹងគិតជានិច្ចអំពី
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គាត់ឬនាង នរណាក៏ដោយដែលវាអាច។

24 បន្ទាប់មកខ្ញុំជឿថាអ្នកថ្វាយបង្គំដែលចូលមក គួរតែជួប ហើយ...ព្យួរអាវនិង
មួករបស់ពួកគេ បានបង្ហាញដល់កន្លែងអង្គុយរបស់ពួកគេ ដោយមានបដិសណ្ឋារ
កិច្ចដែលមានតែអ្នកនាំសារឬឌីកុនដែលពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប៉ុណ្ណោះ
ដែលអាចធ្វើបាន ហើយដោយសេចក្តីស្រឡាញ់ ដើម្បីឃើញក្រុមជំនុំនៃព្រះដ៏មាន
ព្រះជន្មរស់បន្តមក។

25 អ្នកថ្វាយបង្គំទាំងនេះមិនគួរនិយាយគ្នាទៅវិញទៅមក ហើយនិយាយគ្នា
ហើយបង្កើតសម្លេងរំខាននៅក្នុងព្រះវិហារឡើយ។

26 ពួកគេគួរតែមកជាមួយគ្នា។ ទីមួយ សូមអធិស្ឋានដោយស្ងៀមស្ងាត់
ប្រហែលជានៅអាសនៈមួយភ្លែត។ គ្មានការអធិស្ឋានខ្លាំងទេ អ្នកអាចរំខានអ្នក
ផ្សេង ការអធិស្ឋានត្រូវស្ងាត់ អ្នកកំពុងថ្វាយបង្គំ។ អនុញ្ញាតឱ្យវាត្រាំ។ ថ្វាយបង្គំ
ដោយវិញ្ញាណរបស់អ្នក បន្ទាប់មកត្រឡប់ទៅកន្លែងអង្គុយរបស់អ្នក។

27 ឬ អ្នកមិនចាំបាច់ទៅអាសនៈទេ។ គ្រាន់តែចូលទៅហើយយកកន្លែងអង្គុយ ចុះ ស្តាប់តន្ត្រី បិទភ្នែករបស់អ្នកឱនក្បាលរបស់អ្នកចុះ ហើយនៅស្ងៀម ថ្វាយបង្គំ ព្រះ ទាំងអស់គ្នា។

28 បើព្រះវិញ្ញាណបើកសម្តែងអ្វីមួយដល់អ្នកដទៃ ឬ—បុរសណាម្នាក់ត្រូវបាន បំពេញដោយព្រះវិញ្ញាណទៅកន្លែងដែលពួកគេនឹងនិយាយភាសាដទៃ បន្ទាប់មក មនុស្សម្នាក់នេះគួរតែក្រោកឡើងហើយផ្តល់សារ។ ហើយមនុស្សគ្រប់គ្នាត្រូវតែរក្សា ភាពស្ងៀមស្ងាត់របស់ពួកគេរហូតដល់ការបកស្រាយមកដល់។

29 នៅពេលដែលការបកស្រាយមកដល់ វាមិនត្រូវគ្រាន់តែជាការដកស្រង់បទ គម្ពីរ ឬអ្វីមួយដែលគ្មានន័យទេ។ វាត្រូវតែជាសារដែលដឹកនាំទៅកាន់ក្រុមជំនុំ ឬ យើងគិតថាវានឹងនៅក្នុងសាច់ឈាម យើងឃើញវាច្រើនណាស់។ ហើយឥឡូវនេះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿថា—ព្រះវិញ្ញាណគឺនិយាយសម្រាប់តែ “ការស្នាដៃឡើងនៃក្រុមជំនុំ។”

30 ហើយឥឡូវនេះ វានឹងក្លាយជាសារ អ្វីមួយនៅលើលំដាប់នេះ ប្រហែល។ ប្រហែលជាមនុស្សកំពុងប្រមូលផ្តុំនៅពេលនេះ មនុស្សឈឺខ្លះបានចូលមក។ ប្រហែលជាមានបុរសម្នាក់ដេក ខ្លិនឬអ្វីមួយ។ អ្នកមិនដែលឃើញគាត់ពីមុនមក ទេ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលការបកស្រាយនឹងមក នឹងមានអ្វីមួយនៅក្នុងលំដាប់ នេះ នៅពេលដែលការបកស្រាយ ឬអ្នកដែលទើបតែនិយាយ នឹងនិយាយថា “មែនហើយ ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលថា បុរសដែលនៅកណ្តាលយើង បាន មកពីកន្លែងជាក់លាក់មួយ” ហើយពណ៌នាពីកន្លែងនោះ។ ហើយនឹងនិយាយថា “គាត់ពិការដោយសារបីឬបួនឆ្នាំមុន” ឬអ្វីក៏ដោយ វាអាចជាករណី “គាត់បានធ្វើអ្វី មួយអាក្រក់” ដូចជា “បានចាកចេញពីប្រពន្ធនិងកូនរបស់គាត់ ហើយរត់ចេញពី ពួកគេ។ ហើយគាត់បានធ្លាក់ពីជើងទម្រ” ឬអ្វីមួយដូចលំដាប់នោះ “ហើយបាន ឈឺហើយវាធ្វើឱ្យគាត់ពិការ។ ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលថា ប្រសិនបើគាត់នឹង ប្រែចិត្ត ហើយសន្យាថានឹងទៅឯប្រពន្ធរបស់គាត់ ហើយផ្សះផ្សាខ្លួនឯងជាមួយ នាង បន្ទាប់មកគាត់នឹងបានជាសះស្បើយហើយត្រឡប់ទៅគ្រួសាររបស់គាត់ វិញ។”

31 ហើយបន្ទាប់មកមុនពេលនរណាម្នាក់និយាយអ្វី ត្រូវតែមាន យ៉ាងហោចណាស់ពីរនាក់ឬច្រើននាក់នៅក្នុងអគារ ដែលរឹងមាំខាងវិញ្ញាណ

នៅក្នុងគោលលទ្ធិដំណឹងល្អ ជាអ្នកដែលមានការយល់ដឹងខាងវិញ្ញាណល្អ និង ក្រោកឡើងហើយនិយាយថា “វាជារបស់ព្រះអម្ចាស់។”

32 ហើយប្រសិនបើរឿងនេះមិនកើតឡើងទេ នោះភាសាមិនគួរត្រូវបាន លើកឡើងនៅក្នុងក្រុមជំនុំទេ។ បើមនុស្សនិយាយភាសាដទៃ ប៉ុលបាននិយាយ ថា “បើគ្មានអ្នកបកប្រែ” ជាដើម “អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេនិយាយនៅផ្ទះ” ឬកន្លែងណា ដែលពួកគេអាចធ្វើបាន “ព្រោះពួកគេគ្រាន់តែប្រទានពរដល់ខ្លួនគេប៉ុណ្ណោះ ហើយ វាមិនមែនសម្រាប់ការស្តង់ឡើងនៃក្រុមជំនុំទេ។”

33 បន្ទាប់មកមនុស្សម្នាក់នេះ បន្ទាប់ពីការនិយាយ និងការបកស្រាយ ហើយ បន្ទាប់មកអ្នកវិនិច្ឆ័យពីរបីនាក់ យោងទៅតាមគោលលទ្ធិរបស់សាវកប៉ុលនៃ ព្រះគម្ពីរ ថាវាត្រូវតែត្រូវបាន “វិនិច្ឆ័យដោយសាក្សីពីរបីនាក់។”

34 បន្ទាប់មកសូមឱ្យមនុស្សដែលវាអំពាវនាវឱ្យទៅ។ ហើយវា ប្រហែលជាវាអាច កំណត់មនុស្សជាក់លាក់ ឬគ្រូគង្វាល ឬនរណាម្នាក់ ទៅដាក់ដៃលើមនុស្សម្នាក់ នេះ ហើយអ្នកដែលឈឺប្តូរទុក្ខ ហើយពួកគេនឹងបានជាសះស្បើយ។ បន្ទាប់មក សូមឱ្យគ្រូគង្វាលឬអ្នកផ្សេងទៀត អ្នកណាក៏ដោយដែលត្រូវបានកំណត់ដោយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដើម្បីទៅ “អធិស្ឋានដោយសេចក្តីជំនឿ” អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេ ទៅបម្រើមនុស្សតាមអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណមានបន្ទូល។ បន្ទាប់មកនៅពេលនោះ មនុស្សនៅលើ...ហើយអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមានបន្ទូល វានឹងកើតឡើងភ្លាម ៗ ដូចដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប្រទានមក។

35 ហើយបន្ទាប់មកប្រជាជនអាចអរសប្បាយ ហើយអរគុណ ហើយសរសើរ តម្កើងព្រះជាម្ចាស់ ព្រោះព្រះចង់បានអ្នកថ្វាយបង្គំ។

36 បន្ទាប់មកពួកគេត្រូវតែ—បន្ទាប់មកពួកគេត្រូវឱនក្បាល ហើយអធិស្ឋាន ម្តងទៀត ដើម្បីមើលថាតើមានសារមួយទៀតដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចង់ឱ្យ អំណោយទានទាំងនេះបង្ហាញ ពីមុន។

37 ហើយបន្ទាប់មកប្រសិនបើពេលណាដែលមនុស្សម្នាក់និយាយភាសាដទៃ ហើយបកស្រាយ ហើយ—អ្នកវិនិច្ឆ័យនឹងបញ្ជូនមនុស្សឱ្យទៅធ្វើអ្វីដែលគេ និយាយថាត្រូវធ្វើ ហើយវាមិនកើតឡើងទេ បន្ទាប់មកក្រុមទាំងមូលនឹងទៅ អាសនៈ ហើយនៅទីនោះសូមព្រះយកវិញ្ញាណនោះចេញពីពួកគេ ព្រោះគ្មាន នរណាម្នាក់ចង់បានវិញ្ញាណដូចនោះទេ។ យើងនឹងដឹងថាវានឹងមិនពិត ហើយជា

របស់សត្រូវ ហើយមិនមែនជារបស់ព្រះទេ ព្រោះព្រះអាចប្រាប់តែការពិតប៉ុណ្ណោះ។ សូមឲ្យការនោះត្រូវបានយល់យ៉ាងច្បាស់ដោយក្រុមជំនុំ មុនពេលអ្នកចាប់ផ្តើមនេះ លំដាប់លំដោយថ្មីនេះ។

38 បន្ទាប់មក ប្រហែលជា ប្រហែលជាមានអ្វីដូចនេះ សារនឹងនិយាយទៅកាន់បងប្រុសជាក់លាក់មួយ ប្រហែលជា និយាយថា នឹង “រស់នៅតាមបណ្តោយផ្លូវដែក” ឬអ្វីមួយ “ដើម្បីឱ្យគាត់ផ្លាស់ចេញ ពីព្រោះវានឹងមានការខូចខាតនៅលើផ្លូវ” ឬអ្វីមួយឬអ្វីផ្សេងទៀតនៅក្នុងលំដាប់នោះ។

39 ហើយសូមឲ្យអ្នកវិនិច្ឆ័យ បន្ទាប់ពីពួកគេបានអនុញ្ញាតឱ្យក្រុមជំនុំនិយាយ ឬដើម្បីអនុវត្តសារនេះដែលទើបតែចេញ ប្រសិនបើការវិនិច្ឆ័យរបស់ពួកគេគឺ “វាជារបស់ព្រះ” បន្ទាប់មកមើលហើយមើលថាតើវាកើតឡើងឬអត់។

40 ហើយប្រសិនបើវាកើតឡើង សូមអរព្រះគុណព្រះជាម្ចាស់ ហើយមានព្រះគុណណាស់—មានព្រះគុណនៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នកចំពោះទ្រង់។ ហើយថ្វាយការសរសើរនិងថ្វាយបង្គំទ្រង់ ហើយបន្ទាបខ្លួនចុះ។ ខាងលើអ្វីៗទាំងអស់ចូរបន្ទាបខ្លួនចុះ។

41 កុំធ្វើឱ្យខ្លួនអ្នកទៅកន្លែងដែលអ្នកដឹងច្រើនអំពីវាជាងគ្រូគង្វាលរបស់អ្នក ឬព្រះវិហារដែលអ្នកកំពុងថ្វាយបង្គំ។ បើអ្នកទៅដល់កន្លែងនោះ ខ្ញុំសូមណែនាំអ្នករាល់គ្នាឲ្យទៅកន្លែងផ្សេងទៀតដើម្បីថ្វាយបង្គំ។ ពីព្រោះខ្ញុំសុំឱ្យគ្រូគង្វាលកុំអនុញ្ញាតអ្វីក្រៅពីបទបញ្ជាព្រះគម្ពីរ របៀបដែលយើងបានឃើញវានៅទីនេះនៅក្នុងព្រះវិហារ។ ហើយបន្ទាប់មកយើងចង់ឱ្យអំណោយទានទាំងនេះត្រូវបានដំណើរការនិងនៅនឹងកន្លែង និងអ្នកថ្វាយបង្គំ។ ប្រសិនបើវាត្រូវបានអនុវត្តយ៉ាងត្រឹមត្រូវយោងទៅតាមព្រះបន្ទូល អ្នកនឹងឃើញព្រះវិហារដ៏អស្ចារ្យ ដ៏អស្ចារ្យមួយនៅក្នុងប្រតិបត្តិការសម្រាប់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទរបស់យើង។

42 ឥឡូវនេះ រឿងបន្ទាប់នឹងកើតឡើង ប្រសិនបើមនុស្សទាំងនេះដែលមានដែលចេញពីសណ្តាប់ធ្នាប់ក្នុងអំឡុងពេលទាំងនេះ ថាឌីកុនឬអ្នកដឹកនាំខ្លះដែលពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយបានទទួលព្រះគុណជាច្រើននៅក្នុងចិត្តរបស់ពួកគេ នឹងទៅរកបុគ្គលនោះ ដោយគោរពដូចឪពុក ហើយនឹងរែកតម្រូវពួកគេតាមរបៀបនេះ។ ឬគ្រូគង្វាល អ្នកណាក៏ដោយ ដែលនឹងចាំបាច់ជាងសម្រាប់ឌីកុនដើម្បីធ្វើដូច្នោះ សម្រាប់គ្រូគង្វាល នៅពេលនេះ ខណៈពេលដែលកម្មវិធី

ខាងវិញ្ញាណទាំងនេះកំពុងដំណើរការ គួរតែនៅក្នុងបន្ទប់អធិស្ឋាន ឬកន្លែងណាមួយ អធិស្ឋាន។

43 សារទាំងនេះ ប្រសិនបើគ្មានសារណាមួយកើតឡើង គ្មានការបើកសម្តែងទេ នោះប្រជាជននឹងមានឯកសិទ្ធិ ប្រសិនបើពួកគេចង់លើកឡើង និងផ្តល់ទីបន្ទាល់ជាទីបន្ទាល់សម្រាប់តែសិរីល្អនៃព្រះ។ ពួកគេមិនចង់ធ្វើបែបនេះទេ ប៉ុន្តែទីបន្ទាល់គួរតែត្រូវបានផ្តល់ឱ្យមុនពេលសារឬកម្មវិធីចម្រៀងណាមួយចាប់ផ្តើម ឬអ្វីក៏ដោយ ទីបន្ទាល់នៅក្នុងកម្មវិធីថ្វាយបង្គំទាំងនេះ។

44 តើអ្នកយល់ទេ ក្រុមជំនុំ ក្នុងការធ្វើបែបនេះ អ្នកមានក្រុមជំនុំទាំងមូលនៅក្នុងស្មារតីនៃការថ្វាយបង្គំ មុនពេលដែលព្រះបន្ទូលចូលមកត្រូវបានបង្រៀន? បន្ទាប់មកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទទួលបាននៅក្នុងព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបើកសម្តែងតាមរយៈព្រះបន្ទូល ដើម្បីជាការបញ្ជាក់ពីការថ្វាយបង្គំរបស់អ្នក។

45 ឥឡូវនេះ បន្ទាប់ពីនេះ ពេលវេលាសម្រាប់គ្រូគង្វាលមក ប្រសិនបើសារកំពុងបន្ត...និយាយថា គ្រូគង្វាលគួរតែចេញមកយ៉ាងពិតប្រាកដ និយាយថា ប្រាំពីរសាមសិបនិង...ឬខ្លះដប់ប្រាំនាទីទៀតម៉ោងប្រាំបី។ ហើយប្រសិនបើសារទាំងនេះនៅតែបន្ត មុនពេលដែលគ្រូគង្វាលមកដល់...ចេញពីការសិក្សារបស់គាត់ ឬកន្លែងណាដែលគាត់អាចជំនួសកន្លែងរបស់គាត់នៅវេទិកា បងប្រុសខ្លះគួរតែណែនាំគាត់ ដោយសារតែពួកបរិសុទ្ធដឹងថានៅពេលដែលគ្រូគង្វាលមកនៅលើវេទិកា វាជាពេលវេលារបស់គាត់សម្រាប់កម្មវិធី។ ហើយវាផ្តល់ពេលវេលាគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ការបង្ហាញអំណោយទានទាំងអស់ ដើម្បីនាំព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះចូលទៅក្នុង—ក្រុមជំនុំ។

46 ហើយបើមានអ្នកមិនជឿណាមួយនឹងឡើងនៅទីនោះ ត្រូវមានសណ្តាប់ធ្នាប់មនុស្សដែលមានចិត្តល្អនឹងទៅរកពួកគេ ដូចជាអ្នកនាំសារឬឌីកុន ហើយនឹងប្រាប់ពួកគេថាពួកគេនឹង—ពួកគេនឹង...បានស្នើសុំឱ្យរក្សាការគោរព ឬត្រូវគោរពខណៈពេលដែលកម្មវិធីគឺស្ថិតនៅក្នុងលំដាប់។ ដោយសារតែព្រះវិញ្ញាណគង់នៅក្នុងអគារ ហើយអំណោយទាននៃព្រះកំពុងត្រូវបានបង្ហាញសម្រាប់ការស្តង់ឡើងនៃក្រុមជំនុំ។ ហើយមនុស្សម្នាក់នេះត្រូវតែប្រាប់ដោយសេចក្តីស្រឡាញ់ ហើយមិនសោះកក្រោះទេ។ លុះត្រាតែវាមកដល់កន្លែងហូបចុក ឬការមិនស្តាប់បង្គាប់ ឬអ្វីមួយផ្សេងទៀតដែលនឹងរំខានដល់ការថ្វាយបង្គំ—របស់ព្រះអម្ចាស់ ដែល

អំណោយទាននោះ ត្រូវបានបង្ហាញឱ្យឃើញ បន្ទាប់មក បុគ្គលនោះគួរតែ ឬគួរត្រូវ បានដឹកនាំចេញទៅម្ខាង ទៅបន្ទប់មួយនៅខាងក្រោយ ឬកន្លែងណាមួយ ហើយ ត្រូវបាននិយាយជាមួយ និងដោះស្រាយដោយសប្បុរស។

47 ឥឡូវនេះ ខណៈពេលដែលគ្រូគង្វាលមកដល់វេទិកា...បន្ទាប់ពីគ្រូគង្វាល មកដល់វេទិកា ខ្ញុំសូមណែនាំ ដូចជាជាងឧបោសថប្រាណាហាំនៅទីនេះ ថា គ្រូគង្វាលដឹកនាំក្រុមជំនុំយ៉ាងហោចណាស់មួយឬពីរបទចម្រៀងល្អ។ ដ្បិតយើង បានរកឃើញដូច្នោះ នៅពេលដែលមនុស្សជាច្រើនកំពុងព្យាយាមធ្វើ...នៅក្នុង ក្រុមជំនុំ វានាំមកនូវបញ្ហា។ ខ្ញុំនឹងណែនាំ ដូចដែលខ្ញុំបានធ្វើខណៈពេលដែល ខ្ញុំកំពុងធ្វើគ្រូគង្វាលនៅព្រះវិហារ ខ្ញុំបានដឹកនាំបទចម្រៀងដោយខ្លួនឯង។ ហើយ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាវាជារឿងល្អប្រសិនបើគ្រូគង្វាលធ្វើដូច្នោះ ខ្លួនឯង។

48 ហើយនៅក្នុងការប្រជុំអធិស្ឋានទាំងអស់ ដែលជាកន្លែងដែលពួកគេប្រមូល ជុំគ្នា ក្រុមនៃការប្រជុំអធិស្ឋាន គ្រូគង្វាលត្រូវតែនៅម្នាក់ៗ។ វាមិនគួរទុកឲ្យ បុគ្គលណាម្នាក់ដឹកនាំការប្រជុំបែបនេះឡើយ។ ដ្បិតយើងបានរកឃើញវាដូច្នោះ ដែលពួកគេចេញពីផ្លូវ លើគោលលទ្ធិ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេបណ្តាលឱ្យ នាំវា ត្រឡប់ទៅក្រុមជំនុំវិញ ហើយ ជាច្រើនដង នាំជំនឿខុសឆ្គង ជាដើម ដែលមិនមែន ជាកម្មសិទ្ធិនៅក្នុងក្រុមជំនុំនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។ ហើយគ្រូគង្វាលគួរតែនៅ គ្រប់ការប្រជុំអធិស្ឋាន ជាដើម ដែលជាកន្លែង...ដែលមានការជួបជុំ។

49 ហើយគ្រូគង្វាលមិនគួរចូលរួមនៅក្នុងកិច្ចប្រជុំនោះទេ ដោយនិយាយថាមាន ក្រុមមួយគឺផ្លូវនេះ និងផ្លូវមួយនោះ។ គ្រូគង្វាលគួរតែឈរនៅចន្លោះពួកគេទាំងពីរ ហើយទៅរកពួកគេ ហើយធ្វើឱ្យពួកគេផ្សះផ្សាគ្នាមៗ។ ហើយប្រសិនបើគាត់មិន អាចផ្សះផ្សាពួកគេបានទេ អនុញ្ញាតឱ្យគាត់យកខ្លឹមសារទៅជាមួយគាត់។ ហើយ បន្ទាប់មកប្រសិនបើពួកគេ—ពួកគេនឹងមិនស្តាប់គ្រូគង្វាលឬខ្លឹមសារទេ នោះវាគួរតែ ត្រូវបានប្រាប់ទៅក្រុមជំនុំ ហើយដូចដែលព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលថា “ចូរឲ្យ ពួកគេក្លាយជាសាសន៍ដទៃ និងជាអ្នកទារពន្ធ។” “ហើយអ្វីក៏ដោយដែលអ្នកចង ទៅលើផែនដី” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនឹងចងនៅស្ថានសួគ៌ ហើយអ្វីដែល អ្នកស្រាយនៅលើផែនដី ខ្ញុំនឹងស្រាយនៅស្ថានសួគ៌។”

50 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលគ្រូគង្វាលមកដល់វេទិកា អនុញ្ញាតឱ្យគ្រូគង្វាល បន្ទាប់មកដឹកនាំ យ៉ាងហោចណាស់ចម្រៀងមួយឬពីរបទ ហើយទៅត្រង់ទៅ

ព្រះបន្ទូល។

51 គ្មានពេលសម្រាប់កិច្ចប្រជុំទីបន្ទាល់ដ៏យូរទាំងនេះទេ ហើយគ្រប់គ្នាក្រោកឡើង ហើយពាក្យដែលត្រូវនិយាយ។ នោះមិនរឹកចម្រើននៅក្នុងរោងខ្មោចប្រាណហាំទេ។

52 បើមនុស្សណាដែលកំពុងស្តាប់ខ្សែអាត់នេះ ហើយអ្នកបានរឹកចម្រើននៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់អ្នក មែនហើយ វាមិនអីទេ។ ហើយយើងរឹករាយណាស់ដែលរារឹកចម្រើននៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់អ្នក។

53 ប៉ុន្តែនៅក្នុងយើងនៅទីនេះ វាមិនមែនទេ វាគ្រាន់តែបណ្តាលឱ្យមានការភ័ន្តច្រឡំប៉ុណ្ណោះ។ ខ្ញុំបានធ្វើជាគ្រូគង្វាលនៅទីនេះអស់រយៈពេលម្ភៃឆ្នាំហើយ ខ្ញុំបានរកឃើញថាវាគ្រាន់តែបណ្តាលឱ្យមានការភ័ន្តច្រឡំប៉ុណ្ណោះ។ បើអ្នកមានទីបន្ទាល់ ចូរប្រាប់វានៅមុខ...នៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ប្រជាជន ខណៈពេលដែលព្រះវិញ្ញាណប្រទានពរ ជាដើម។

54 ឬ វិធីពិព្រាងដើម្បីច្លែងទីបន្ទាល់ គឺមិនមែននៅក្នុងក្រុមជំនុំទេ គឺនៅកន្លែងដទៃទៀត។ សូមឱ្យពន្លឺរបស់អ្នកភ្លឺនៅកន្លែងដទៃទៀត។ ទៅផ្ទះតាមផ្លូវនិងកន្លែងផ្សេងៗ ហើយកន្លែងដែលអំពើបាបនិងរឿងកំពុងកើតឡើង បន្ទាប់មកសូមឱ្យពន្លឺរបស់អ្នកភ្លឺ។ មានកន្លែងដែលត្រូវធ្វើ។

55 ប៉ុន្តែទោះជាយ៉ាងណា ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់បានប្រទានពរដល់អ្នក ហើយប្រទានពរជ័យពិសេសដ៏អស្ចារ្យមួយចំនួន ឬអ្វីមួយដែលអ្នកត្រូវប្រាប់ប្រជាជន ធ្វើវានៅក្នុងពេលនៃកម្មវិធីផ្សេងទៀត មុនកម្មវិធីថ្វាយបង្គំ ជាបឋម ឬនៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណប្រទានពរ និងផ្តល់ទីបន្ទាល់ និងការបើកសម្តែង ហើយភាសាដទៃ និងការបកស្រាយ ជាដើម នៅក្នុងការថ្វាយបង្គំរបស់ពួកបរិសុទ្ធ មុនពេលដែលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះកំពុងត្រូវបានផ្សាយចេញ។

56 បន្ទាប់មក គ្រូគង្វាល បន្ទាប់ពីបានដឹកនាំទំនុកតម្កើងនេះ នឹងដឹកនាំក្រុមជំនុំភ្លាមៗនៅក្នុងការអធិស្ឋាន និងការអធិស្ឋានជាក្រុមជំនុំ ខ្លួនគាត់ផ្ទាល់ ពេលគាត់ឈរនៅវេទិកា សុំឱ្យអ្នកដែលនៅសល់ឱនក្បាលអធិស្ឋាន។

57 នេះយើងបានរកឃើញថាជាពរជ័យធំជាង ហើយកាន់តែមានអំណាចនៅក្នុងប្រតិបត្តិការនៅក្នុងព្រះវិហារ។

58 ហើយបន្ទាប់មក រឿងបន្ទាប់ដែលត្រួតង្វាលគួរតែធ្វើបន្ទាប់មក។ ប្រសិនបើ ពួកគេមានការប្រជុំខាងវិញ្ញាណពិតប្រាកដ ជាមួយនឹងអំណោយទានដែល បង្ហាញអាចកំបាំងជាច្រើននៃដួងចិត្តរបស់មនុស្ស និងអ្វីដែលគួរធ្វើដោយ អំណោយទាននៅក្នុងកិច្ចប្រជុំ បន្ទាប់មកព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះគឺនៅក្នុងការប្រជុំ ហើយវាងាយស្រួលណាស់សម្រាប់ត្រួតង្វាលដើម្បីស្វែងរកព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ (ដែលមានរួចហើយនៅក្នុងការប្រជុំ) នៅលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដូចដែលគាត់ បានអានហើយចាប់ផ្តើមអធិប្បាយ។ បន្ទាប់មកត្រួតង្វាលអធិប្បាយអ្វីក៏ដោយ ដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងដាក់ក្នុងចិត្តរបស់គាត់ អ្វីក៏ដោយដែលគាត់ចង់ធ្វើ ដោយឈរនៅទីនោះ។

59 ប៉ុន្តែក្រុមជំនុំគឺគ្រាន់តែ... ពួកគេអាចអរសប្បាយ ដូចដែលគាត់កំពុង អធិប្បាយ ឬនិយាយថា “អាម៉ែន” នៅពេលដែលព្រះបន្ទូលចេញមក។ ប៉ុន្តែ ដូចជាការក្រោកឡើងហើយផ្តល់សារជាភាសាដទៃនិងការបកស្រាយ ខណៈពេល ដែល—ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងធ្វើការតាមរយៈត្រួតង្វាល បទគម្ពីរថ្កោលទោស ការនោះ ហើយបាននិយាយថា “វិញ្ញាណរបស់ហោរាត្រូវចុះចូលនឹងហោរា។”

60 បន្ទាប់មកត្រួតង្វាលត្រូវតែហៅបុគ្គលនេះចុះ ហើយសុំឱ្យពួកគេគោរពនិង រក្សាកន្លែងរបស់ពួកគេ។ ត្រួតង្វាលត្រូវតែជាមនុស្សដែលមានរបៀបរាបទាបអំពី គាត់ ប៉ុន្តែមិនបន្ទាបខ្លួនពេកទេ ប៉ុន្តែអ្វីដែលគាត់អាចដូចជាព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រី ស្ទ នៅពេលដែលទ្រង់បានឃើញការខុសកំពុងកើតឡើងនៅក្នុងក្រុមជំនុំ គាត់ បានយកខ្សែហើយបណ្តោញគេចេញពីព្រះវិហារ។ ហើយឥឡូវនេះក្រុមជំនុំនៃព្រះ គឺជាផ្ទះនៃការជំនុំជំរះ ហើយត្រួតង្វាលគឺជាលំដាប់ខ្ពស់បំផុតនៅក្នុងក្រុមជំនុំ។ អ្នកចាស់ទុំគឺជាមនុស្សខ្ពស់បំផុតនៅក្នុងក្រុមជំនុំសារក នៅខាងក្រៅព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនាំសាររបស់ទ្រង់ត្រង់ទៅកាន់អ្នកចាស់ទុំ ហើយ អ្នកចាស់ទុំបានប្រទានវាដល់មនុស្ស។

61 ពួកបរិសុទ្ធនិងអំណោយទានរបស់ពួកគេនឹងមានកន្លែងរបស់ពួកគេជាមុន សិន ដើម្បីថ្វាយបង្គំ ហើយមកជុំគ្នា ដែលនាំ (ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយ ពីមុន) ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះអម្ចាស់ នៅក្នុងអគារសម្រាប់ត្រួតង្វាល។ ហើយវា ធ្វើឱ្យវាកាន់តែងាយស្រួលសម្រាប់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដើម្បីធ្វើការតាមរយៈគាត់ នៅពេលនោះ នៅពេលដែលការប្រជុំខាងវិញ្ញាណល្អបាននាំមុខការបង្រៀនរបស់

គាត់ ហើយបន្ទាប់មកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចូលទៅក្នុងព្រះបន្ទូលហើយបង្រៀន ព្រះបន្ទូល ទើបតែត្រូវបានបង្ហាញដោយអំណោយ។

62 ហើយបន្ទាប់មកការហៅអាសនៈកំពុងត្រូវបានធ្វើឡើងបន្ទាប់មក បន្ទាប់មក មនុស្សជាច្រើននឹងឃើញនិងដឹង យោងទៅតាមការធ្វើការនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ និងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដែលគ្រូគង្វាលដាក់វា ថាអ្នកគឺជាក្រុមជំនុំនៃព្រះដ៏មាន ព្រះជន្មរស់។ ហើយដូចប៉ុលបាននិយាយកាលពីដើមថា “គាត់នឹងក្រាបចុះហើយ និយាយថា ‘ពិតប្រាកដណាស់ ព្រះគង់នៅជាមួយអ្នក។’”


ឥឡូវនេះ នៅក្នុងរឿងទាំងនេះ សូមឱ្យវាត្រូវបានធ្វើដោយការគោរព។

63 ហើយឥឡូវនេះចំពោះគ្រូគង្វាល (បងប្រុសនេវីល របស់យើងនៅពេលនេះ) សូមចាំថា គាត់គឺជាមេដឹកនាំពេញលេញនៃក្រុមជំនុំ។ បងប្រុសនេវីលមានសិទ្ធិ អនុវត្តសិទ្ធិអំណាចណាមួយដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹង អ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធនឹងប្រាប់គាត់ឱ្យនិយាយ ពាក្យផ្សេងទៀត។ នៅក្នុងក្រុមជំនុំ គាត់មានសិទ្ធិ ចំពោះអ្វីដែលព្រះនឹងនាំគាត់ឱ្យធ្វើ។ គាត់ក៏មានសិទ្ធិលើក្រុមប្រឹក្សាឌីកុនរបស់ គាត់ដែរ។ គាត់អាចផ្លាស់ប្តូរក្រុមប្រឹក្សាឌីកុន អ្នកគ្រប់គ្រង ឬ—ឬអ្នកលេងព្យាណូ ឬមុខងារផ្សេងទៀតនៅក្នុងព្រះវិហារដែលគាត់ចង់ផ្លាស់ប្តូរ ដោយអារម្មណ៍ថាបាន ដឹកនាំដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដើម្បីធ្វើដូច្នោះ។ ហើយអ្វីក៏ដោយដែលគាត់ធ្វើ ខ្ញុំ នឹងទទួលស្គាល់វា ដូចដែលគាត់ (ខ្ញុំជឿ) ថាជាមនុស្សដែលគោរពព្រះ។ ខ្ញុំនឹង ទទួលស្គាល់ថាវាជាបស់ព្រះអម្ចាស់ ហើយនឹងដាក់ទណ្ឌកម្មដូចគ្នា ដូច្នោះវាផ្តល់ ឱ្យគាត់នូវសិទ្ធិអំណាចដើម្បីដំណើរការក្រុមជំនុំតាមរបៀបដែលគាត់មានអារម្មណ៍ ថាបាននាំឱ្យធ្វើវា។ ឥឡូវនេះ ឬមុខតំណែងណាមួយនៅក្នុងព្រះវិហារ ប្រសិនបើ គាត់ចង់—ទៅ—ដើម្បីផ្លាស់ប្តូរមុខតំណែងជាមួយមនុស្ស ដ្បិតគាត់មានអំណាច ធ្វើដូច្នោះ។ ដែលខ្ញុំជឿថាវានឹងតែងតែគួរឱ្យស្រឡាញ់ហើយមិនចាំបាច់ប្រើទេ។

64 ឥឡូវនេះ សូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរដល់អ្នកទាំងអស់គ្នា។ ហើយខ្ញុំជឿជាក់ ថារឿងនេះនឹងត្រូវបានអនុវត្តតាមចំនេះដឹងរបស់អ្នក។ ហើយសូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធមើលលើអ្នករាល់គ្នាម្នាក់ៗ។

65 ហើយសូមឲ្យអ្នកបម្រើព្រះទាំងអស់នៃក្រុមជំនុំបំពេញតួនាទីរបស់ខ្លួន ដោយ ដឹងរឿងនេះ ថាព្រះនឹងទទួលខុសត្រូវចំពោះរបៀបដែលអ្នកកាន់តំណែងរបស់អ្នក នៅក្នុងក្រុមជំនុំ។ ម្នាក់ៗនឹងត្រូវផ្តល់ឱ្យធ្វើ។

66 ហើយចំពោះអ្នកជឿ និងពួកបរិសុទ្ធដែលមានអំណោយទានជាទីស្រឡាញ់ ដែលមាននៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់យើង អ្នកដែល—ដែលទាយ ឬនិយាយភាសាដទៃ ឬបកស្រាយ ឬមានការបើកសម្តែង យើងរីករាយណាស់ដែលមានអ្នកនៅក្នុង ព្រះវិហារ។ ហើយយើងនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវកិច្ចសហប្រតិបត្តិការពេញលេញនៅក្នុង អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងបញ្ជាក់ថាទ្រង់មានបន្ទូលទៅកាន់អ្នក។ ហើយយើងស្រឡាញ់អ្នក។ ហើយយើងជឿថាអំណោយទាំងនេះគឺនៅក្នុងអ្នក ហើយថាប្រសិនបើអ្នកមានឱកាសត្រឹមត្រូវ និងបទបង្ហាញបទគម្ពីរអំពីវា ថាអ្នក នឹងក្លាយជាអ្នកធ្វើការដ៏អស្ចារ្យនៅកណ្តាលយើង។ ហើយសូមព្រះអម្ចាស់ប្រទាន ពរដល់អ្នកទាំងអស់គ្នា គឺជាការអធិស្ឋានដ៏ស្មោះត្រង់របស់ខ្ញុំ។

67 គ្រីស្ទានអើយ ចាប់តាំងពីបានស្តាប់ខ្សែអាត់នេះ ខ្ញុំមានរឿងមួយដែលខ្ញុំ បានឃើញខ្ញុំបានចាកចេញ ហើយនោះគឺបែបនេះ៖ ខណៈពេលដែលមនុស្ស កំពុងនិយាយភាសាដទៃ វាត្រូវតែនៅក្នុងសាក្សីនៃ “ពីរប្របី” នេះបើយោងតាមបទ គម្ពីរ។ នោះគឺមានតែសារពីរប្របីប៉ុណ្ណោះដែលត្រូវបានផ្តល់ឱ្យនៅក្នុងកម្មវិធីនីមួយ ៗ។ បន្ទាប់ពីនោះយោងទៅតាមបទគម្ពីរ ថា “សាក្សីទាំងនេះ នេះត្រូវតែមានតែ ពីរប្របីប៉ុណ្ណោះ។” ដូច្នេះសូមឱ្យអ្នកអនុវត្តការទាំងនេះ តាមវិធីដែលព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធបានដឹកនាំនៅក្នុងព្រះគម្ពីររបស់ទ្រង់។ ហើយនេះគឺជាចំណេះដឹងដ៏ល្អ បំផុតរបស់ខ្ញុំ ពីវិធីធ្វើវា។ ប៉ុលបាននិយាយថា “អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេឆ្លងកាត់សាក្សី ពីរប្របីនាក់ ពេលពួកគេកំពុងនិយាយ។” សូមព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។ 

លំដាប់លំដោយក្នុងព្រះវិហារ KHM58-1007

(Church Order)

លំនាំ សណ្តាប់ធ្នាប់និងគោលវិធីនៃផ្នែកក្រុមជំនុំ

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅថ្ងៃអង្គារ ទី 7 ខែតុលា ឆ្នាំ 1958 នៅ រោងឧបោសថ ប្រាណហាំ ក្នុង ជេហ្វឺរសាស់វិល រដ្ឋ ឥណ្ឌា អាណា សហរដ្ឋអាមេរិក។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារ សម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG